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Voorwoord van het Bestuur 
  
Het afgelopen jaar was een mix van uitdagingen en successen, maar het is met een 

optimistische blik dat we terugkijken op alles wat we hebben bereikt en geleerd. We willen 

graag een eerlijk beeld schetsen, met zowel de positieve als minder positieve momenten die we 

hebben doorgemaakt. 

  

Zoals jullie weten, heeft Jan zijn functie als voorzitter helaas moeten neerleggen, maar we 

hebben als bestuur de afgelopen periode deze taken met volle inzet opgepakt. Sommige van 

deze taken zijn doorgeschoven richting het nieuwe seizoen, en we hopen van harte dat 

enthousiaste kandidaten zich zullen aanmelden om samen met het bestuur de doelen uit ons 

verenigingsbeleid te verwezenlijken. 

  

Daarnaast hebben we afscheid moeten nemen van Mark Kroon, die zijn functie als 

penningmeester heeft neergelegd. Hierdoor zijn we dringend op zoek naar een lid met 

financiële expertise die deze belangrijke taak wil overnemen. 

  

We willen ook openhartig zijn over uitdagingen die we hebben aangepakt. We hebben het 

afgelopen seizoen te maken gehad met ontevredenheid van sommige leden, wat resulteerde in 

opzeggingen. Hoewel dit voor ons als bestuur niet makkelijk was, respecteren we deze keuze. 

  

Daarnaast hebben we gemerkt dat beslissingen soms tot verhitte discussies hebben geleid. We 

willen alle leden eraan herinneren om respectvol met elkaar om te gaan, en we zullen indien 

nodig ingrijpen om de sfeer binnen de vereniging te bewaken. 

  

Er zijn ook beslissingen genomen waar we naar de toekomst kunnen kijken met positieve 

vooruitzichten. We zijn dankbaar voor de vele nieuwe vrijwilligers die zijn opgestaan en zich 

voor de vereniging willen inzetten. Samen hebben we inmiddels al verschillende taken opgepakt 

en zorgen we voor een dynamische en betrokken sfeer. 

  

Met de inzet van onze penningmeester Mark is een significante verbetering bereikt in onze 

administratieve processen. Waar voorheen veel handmatig werk en controle in Excel 

plaatsvonden, is nu een migratie naar de Sportlink-applicatie in de cloud gerealiseerd. Deze stap 

heeft geleid tot het samenvoegen van onze ledenadministratie en financiële administratie in 

één systeem. Hierdoor kan de penningmeester diverse taken, waaronder facturering, 

automatiseren en zijn veel handmatige controles overbodig geworden. Deze overgang opent 

tevens de deur voor de vereniging om moeiteloos nieuwe producten, lidmaatschapsvormen en 

contributiebedragen toe te voegen. 

  

Momenteel maken bestuurs- en commissieleden gebruik van een "@sovicos.nl" e-mailaccount 

voor clubzaken. Onze Microsoft-omgeving is recentelijk extra beveiligd om te voldoen aan de 

AVG-wetgeving, waarbij de privacy van onze leden voorop staat. 

  

De zitvolleybaltak is helaas gestopt, maar dit betekent niet dat er geen ruimte is voor 

zitvolleybal in de toekomst. Wanneer de vraag zich voordoet gaan we bekijken hoe we dit op 

mailto:@sovicos.nl
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een financieel haalbare manier kunnen implementeren. 

  

De technische zaken rondom indoor en outdoor beachvolleybal zijn overgeheveld naar de 

Beachcommissie, die met succes het aantal beachleden heeft zien verdubbelen. Het vernieuwde 

beachcourt is een waardevolle aanwinst en biedt nieuwe mogelijkheden voor leden om te 

genieten van beachvolleybal, zowel binnen als buiten. 

  

Hoewel we met enkele uitdagingen zijn geconfronteerd, hebben we als vereniging veerkracht 

getoond en positieve stappen gezet. We zijn vastberaden om onze vereniging te laten groeien 

en bloeien, en kijken uit naar een nieuw seizoen vol samenwerking, enthousiasme en 

sportplezier! 

  

Het Bestuur 
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Secretariaat 
 
In dit jaarverslag neem ik een moment om een terugblik te werpen op het afgelopen jaar. En 
laat ik eens beginnen bij het Sponsorplan, want daar heb ik het afgelopen seizoen verder aan 
mogen werken. Vooral op de achtergrond is er hard gewerkt en komend seizoen zullen jullie 
hier veel meer van op voorgrond gaan zien. Heb je zin om mee te helpen aan de uitvoering 
van het sponsorplan? Laat het weten! 
 
Het Bestuur heeft het afgelopen seizoen negen Bestuursvergaderingen gehad. Enkele keren 
bleek een extra overlegmoment. Heel wat onderwerpen passeerden de revue. Ik kan me niet 
herinneren dat we zoveel verschillende onderwerpen op de agenda hadden staan, sinds ik 
secretaris ben. Tevens was dit het eerste volledige seizoen zonder corona-onderbrekingen. 
Heel fijn en daardoor hebben we ons 100% kunnen focussen op het volleybal. 
 
Ook de Redactie heeft weer bergen werk verzet. Daarover lees je meer in de bijdrage van de 
Redactie. Ik ben supertrots op wat we al hebben bereikt en kijk uit naar de projecten waar we 
komend seizoen mee aan de slag gaan. Het liefst met nog 1 Redactielid erbij, waarvoor nog 
een prachtige Redactie-sweater klaarligt. 
 
Tot slot ben ik erg blij mee te kunnen delen dat Sanne van Ruijven sinds 14 augustus het VOG-
gedeelte van mij over heeft genomen. Zij gaat ervoor zorgen dat alle vrijwilligers van Sovicos 
tijdig in het bezit zijn van een geldige VOG (Verklaring Omtrent Gedrag). Dit is belangrijk, 
omdat een veilige sportomgeving bij ons hoog in het vaandel staat. Tevens kost het de 
vrijwilliger slechts 5 minuten om de aanvraag af te ronden. En het is ook nog eens gratis. 
 
Op naar weer een mooi nieuw seizoen vol successen en gezellige volleybalavonden! 
 
Matthijs 
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Ledenadministratie 
 

Het leden aantal is redelijk gelijk gebleven afgelopen seizoen. Momenteel (juni 2023) telt de 
club 220 leden; dit zijn alle leden bij elkaar opgeteld (zaal-, beach-, trainende leden, jeugd, 
mini's en ook een aantal ereleden en leden van verdienste). Op het hoogtepunt telde Sovicos 
ruim 300 leden. 
 
Net als voorgaande jaren, was ook dit seizoen het verloop groot; 125 mensen hebben zich 
aangemeld, 111 mensen hebben zich afgemeld. We zullen weer veel nieuwe gezichten zien dit 
seizoen.  
 
Robert
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Verenigingszaken 

 
Dit seizoen kreeg ik de kans om het stokje van Rob over te nemen en dat betekent een 
allereerste stuk voor het jaarverslag van mij. Een terugblik op het voorgaande seizoen brengt 
mij, als verantwoordelijke voor verenigingszaken, in een mix van herinneringen en bijzondere 
momenten. Gelukkig heb ik veel tijd op de vereniging doorgebracht, inclusief onze 
evenementen, waardoor ik nog een hoop kan terughalen uit mijn geheugen.  
  

Activiteiten afgelopen seizoen 
Na het vertrek van Lotte namen Anouk Vos, Ilse en Anouk Mateman aan het begin van seizoen 
2022/2023 de verantwoordelijkheid voor de activiteitencommissie op zich. Helaas moest Anouk 
Vos al snel afscheid nemen vanwege drukte. 
  

Laten we teruggaan naar het begin van het seizoen: 
In september startten we met een succesvol starttoernooi, een traditie die we graag in ere 
houden. De jeugd begon 's ochtends, en Heren 1 en Dames 1 speelden 's middags een 
driekamp. Uiteraard was er ook wat ruimte voor onze leden die graag een balletje wilden slaan. 
  

Vervolgens stond het eerste Sovicos-feest op 11 november gepland, met als thema carnaval. 
What else? Heren 1 nam de organisatie op zich en zorgde voor een uitbundig feest. 
  
Een maand later organiseerde de activiteitencommissie een fout kerstkledingfeest, opnieuw 
een groot succes dankzij de inzet van vrijwilligers, de geweldige beats van DJ Vinnie en de 
uitstekende organisatie van de AC. 
  
En toen was het tijd om het nieuwe jaar in te luiden met het BlackLightToernooi. Nog nooit 
eerder waren we zo uitbundig versierd in neonkleuren! Het was opnieuw een spetterend begin 
van het jaar, waarbij er niet alleen lekker werd gevolleybald, maar vooral veel gelachen en 
natuurlijk geproost! 
  
Natuurlijk mocht het basisscholentoernooi niet ontbreken. Deze keer werd het voor het laatst 
georganiseerd door Gert, en opnieuw was het een groot succes. Dankzij Rachel & Gert en alle 
vrijwilligers verliepen de vrijdagen in maart soepel en heb ik alleen maar blije scholieren én hele 
gedreven leraren gezien.  
  
In maart organiseerde de activiteitencommissie (samen met mijzelf) voor het eerst in jaren een 
pubquiz. De kleine kantine barstte uit zijn voegen en teams streden fanatiek om de overwinning. 
Het was een geweldige avond en zeker voor herhaling vatbaar. 
  
We schakelen snel vooruit naar het einde van het seizoen, waar we dit jaar opnieuw een 
spectaculair feest hadden. Heren 4 heeft ons geholpen met de organisatie van een Circus-
themafeest. Dankzij hun inzet werd het een onvergetelijke avond. 
  
Voordat het officieel einde van het seizoen werd ingeluid, traden twee nieuwe leden toe tot de 
activiteitencommissie: Sierd en Merel zullen Ilse en Anouk ondersteunen. 
  
Met een voltallige activiteitencommissie organiseerden we een vrijwilligersbarbecue, waarbij 
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we ook een potje beachvolleybal speelden op onze vernieuwde beachvolleybalvelden. Want 
onze vrijwilligers verdienen het om in het zonnetje te worden gezet.  
  
Ik wil meteen van deze gelegenheid gebruik maken om een groot applaus te geven aan Ilse & 
Anouk voor de geweldige activiteiten die ze het afgelopen jaar hebben georganiseerd, ondanks 
dat ze soms wat handjes tekortkwamen. En natuurlijk bedank ik ook iedereen die heeft 
geholpen, van het organiseren van feestjes tot het draaien van bardiensten tijdens 
evenementen, het fluiten tijdens toernooien of het plakken van versieringen voor het 
BlackLightToernooi. Jullie inzet is onmisbaar voor onze vereniging. 
  
Komend seizoen kunnen we uitkijken naar een activiteitencommissie op volle sterkte en een 
seizoen vol evenementen. Daarnaast is er onder bestuurslid Verenigingszaken een nieuwe 
commissie opgericht, de Verenigingscommissie, waarin wedstrijdzaken, de 
scheidsrechtercoördinator, de bardienstencoördinator en de inhuurcoördinator worden 
ondergebracht. We kijken ernaar uit om samen met onze leden en vrijwilligers opnieuw een 
geweldig seizoen te beleven. 
  
Milene 
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Technische Zaken 
 
In dit verslag wordt het afgelopen seizoen besproken en vooruitgeblikt op komend seizoen. 
Afgelopen seizoen was het weer een flinke puzzel om de teamindeling rond te krijgen, waarbij 
enerzijds het verenigings- en TC-beleid gevolgd wordt ("Volleyballen op niveau- van mini tot 
fanatieke competitiespeler - binnen een gezellige vereniging") en anderzijds zo veel mogelijk 
aan de wensen van trainers/spelers wordt voldaan. 
 
Zoals elk seizoen moet de TC keuzes maken die niet voor iedereen goed uitpakken. Er zijn 
afgelopen seizoen keuzes gemaakt die voor zowel een speler als voor de vereniging soms erg 
positief, maar soms ook negatief waren. We zijn ons ervan bewust dat niet iedereen het eens 
zal zijn met de keuzes die de TC maakt. 
 
Volleybal blijft in Nederland/Den Haag een erg populaire sport en dat zien we terug in de 
aanmeldingen. Afgelopen seizoen zaten we aan het maximum aantal teams dat we als 
vereniging kunnen huisvesten en wedstrijden kunnen laten spelen. Helaas zagen we ook dit jaar 
weer flinke verschillen tussen de aanwezigheid van spelers binnen de teams. Een deel van deze 
afwezigheid willen we wegnemen door komend seizoen beter aan te geven wat er verwacht 
wordt van spelers. Dit gaan we proberen mee te geven in de gesprekken die we als TC hebben 
met (nieuwe) spelers en teams. 
 
Zaalcompetitie 
Afgelopen seizoen hebben 8 damesteams en 5 herenteams competitie gespeeld. Alle teams 
hebben in het begin van het seizoen nog te maken gehad met verschuivingen. Ook na de start 
van het seizoen zijn er bij veel teams nog spelers bijgekomen. Dit is een flexibiliteit die we elk 
jaar aan de spelers, trainers en coaches vragen en de TC bedankt jullie dan ook zeer voor de 
omgang met deze verschuivingen. 
 
De competitie resultaten zijn beschikbaar via 
(https://www.nevobo.nl/cms/download/9352/West-senioren-jaar.pdf) 
 
Bedankt! 
 
Ook dit jaar zijn er voor alle groepen trainer/coaches gevonden. Iets waar we als TC enorm blij 
mee zijn, omdat dit het spelplezier enorm vergoot en het ons als TC enorm helpt. Ook hier 
willen we alle trainers, coaches en andere mensen die hulp bieden bij het trainen en het 
begeleiden van groepen enorm bedanken! 
 
Brenda, Iris, Vincent L. en Vincent S. 
  

https://www.nevobo.nl/cms/download/9352/West-senioren-jaar.pdf
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BeachCommissie 
  
Het afgelopen jaar was een opmerkelijk seizoen voor Sovicos Beachvolleybal, met spannende 

ontwikkelingen en bruisende activiteiten die onze beachgemeenschap naar nieuwe hoogten 

hebben gestuwd.  

  

Hier is een overzicht van enkele hoogtepunten: 

  

Een Primeur: De Beachcommissie Betreedt het Zand 

Dit seizoen markeerde een mijlpaal voor Sovicos, want het was het allereerste jaar waarin we 

als BeachCommissie voor aan de slag mochten. We waren erg enthousiast om de levendige 

beachvolleybalcultuur binnen onze vereniging te vergroten.  

  

Zinderende Toernooien en Volle Velden 

Onze zaterdagen werden overspoeld met competitieve geest en gezelligheid, want talloze 

beachvolleybaltoernooien vulden onze kalender. Deze evenementen trokken enthousiaste 

deelnemers van binnen de vereniging, wat resulteerde in drukbezochte en levendige toernooien 

die het beachcourt in Sportcentrum Zuiderpark deden bruisen van activiteit. 

  

Nieuw Zand, Nieuwe Kansen 

Een frisse start voor ons eigen Beach court: met trots kunnen we zeggen dat nieuw zand werd 

neergelegd om onze speelervaring te verbeteren. Dit heeft niet alleen geleid tot betere 

prestaties op het veld, maar was vooral ook erg gezellig. 

  

Een Berging voor onze Beach court 

Alsof nieuw zand nog niet genoeg was, kregen we ook nog eens de toevoeging van onze eigen 

berging. Deze nieuwe opslagruimte werd snel een centrum voor beachvolleybalactiviteiten en 

opslag, waardoor het organiseren van barbecue avondjes en het onderhouden en veiligstellen 

van ons materiaal efficiënter werd dan ooit tevoren.  

  

Een Zomer vol Plezier en Trainingen 

Naast dat de indoor beachvolleybaltrainingen en toernooien druk waren, hebben we ook de 

zomer gevuld met leuke trainingen en vrijspeelmomenten. Regen of zon, elke week stonden er 

fanatieke beachvolleyballers op het veld om hun beachvolleybalkunsten te laten zien.  

  

Een Geweldig Jaar van Zand en Spel 

Kortom, het afgelopen beachvolleybalseizoen was een waardevolle reis vol hoogtepunten en 

zeker ook leermomenten. Met de levendige toernooien, vernieuwingen op ons beachcourt en 

de toevoeging van onze eigen berging, kunnen we terugkijken op een jaar van succes en groei. 

We hebben genoten van zowel indoor als outdoor beachvolleybal, en we kijken ernaar uit om 

nog meer opwindende momenten te delen in de toekomst. Het was een heel mooi 

beachvolleybalseizoen.  

  

Floris, Gert & Karen
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Jeugdvolleybal 
 

Een bewogen jaar hebben we bij de jeugd achter de rug, gelukkig ook vol leuke en veel 
sportieve momenten! 
 
Op het gebied van trainers en aanwezigheid van leden (vooral bij wedstrijden) hebben we dit 
jaar een grote uitdaging gehad. Gelukkig stonden Martí en Giovanni klaar om trouw bij te 
springen in het geven van trainingen. Dat de trainers goed aan de slag konden had zeker ook te 
maken met de maaltijden die door Vincent L. werden geregeld in het Zuiderpark!  
 
Ook Nathan, van WSDH, was beschikbaar voor advies en begeleiding en in Lieke hebben we nog 
steeds een heel fijn lijntje tussen bestuur en Jeugd TC maar ook op organisatorisch vlak en 
ondersteuning bij informatieavonden voor ouders helpt zij waar ze kan. Dank ook voor Yvonne 
die ons dit seizoen ook heeft bijgestaan, vooral in het contact met ouders. 
 
De aanwezigheid of soms helaas beter gezegd afwezigheid van veel leden bij de wedstrijden 
heeft ervoor gezorgd dat de wedstrijdsecretaris meerdere malen op het laatste moment voor 
de teams aan de slag moest met het verplaatsen van wedstrijden. Hierbij danken wij Nicky voor 
het meedenken en snel handelen. We hebben dan ook een team moeten terugtrekken uit de 
competitie omdat er niet genoeg spelers beschikbaar waren.  
 
Gelukkig hebben we ook veel enthousiaste en trouwe leden en zo konden er toch ook veel 
wedstrijden worden gespeeld. Mooi om te zien dat er veel groei en ontwikkeling plaatsvond bij 
individuele spelers maar ook in teamverband.  
 
Een fijne en trouwe coach werd gevonden in Melissa (zus van Nisa uit MC) en ondanks dat de 
wedstrijden nog niet vaak gewonnen werden, zat er een mooie groei in dit team in het veld, het 
spel en in het teamverband. 
 
De mini’s zijn met een groot aantal aanwezig en dat is bijna overweldigend te noemen als je 
bedenkt dat ze ook nog op verschillende niveaus spelen en ze niet altijd het geduld op kunnen 
brengen om stil te luisteren naar de uitleg van trainer Firoz. Maar hij heeft ze goed in de hand 
en leidt ze op tot volleyballers die, ook nu al op verschillende toernooien, in het veld de ballen 
goed weten te raken!’ 
 
In de B was er een grote groep meiden, waaronder ook veel nieuwe leden, die zich elke week 
mochten ontwikkelen onder toeziend oog van Natasja en Giovanni. Enthousiaste meiden die 
naast natuurlijk gezellig veel kletsen in de trainingen ook hebben gewerkt aan hun techniek en 
spelinzicht. Een verschuiving in de teams bracht voor sommigen de doorstroom naar de A en 
dat was best heftig maar ook heel stoer! Met een net op zo’n hoogte te moeten spelen met 
fanatieke jongens A-teams als tegenstander was een uitdaging voor onze jeugdleden en ze 
hebben dapper gestreden! We zien in de A mooie persoonlijke ontwikkelingen en hopen ook 
aankomend seizoen weer wat jeugdleden te kunnen laten proeven aan de senioren teams. 
 
Het was pittig om veel bezig te (moeten) zijn met het zelf geven van trainingen terwijl er ook TC 
taken waren die aandacht vroegen en we hopen dan ook dat we komend seizoen weer 
voldoende trainers hebben zodat we ons juist met die TC taken wat meer bezig kunnen houden. 
We zijn ontzettend blij met Giovanni die vanaf aankomend seizoen zelf een jeugdteam gaat 
trainen. 
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Een blik vooruit: de informatieavonden voor ouders blijven zeker, we hopen hiermee de 
betrokkenheid te stimuleren en vast te houden. In dit kader organiseren we ook een toernooi 
waarbij ouders/verzorgers mee mogen volleyballen. We hebben er weer zin in en hopen op een 
wat stabieler jaar qua wedstrijden. Met een enorme wachtlijst aan jeugdleden in wording gaan 
we weer een mooi seizoen tegemoet waarin we nieuwe dingen op kunnen bouwen maar zeker 
ook kunnen voortborduren op de mooie dingen die al opgebouwd zijn. Wij hebben er zin in! 
 
We hopen dat er meer enthousiasme binnen de vereniging ontstaat om de jeugd te 
ondersteunen tijdens wedstrijden. Als je interesse hebt om hierbij te helpen, aarzel dan niet om 
contact op te nemen met de JeugdTC! 
 
Firoz, Lotte, Natasja 
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Redactie 
 
In het seizoen 2022/2023 hebben we bij Sovicos een aantal opmerkelijke veranderingen en 
mijlpalen doorgemaakt. Terwijl we afscheid namen van een gewaardeerd lid van de redactie, 
Léonie, verwelkomden we met blijdschap Rianne als nieuw lid van ons team. We hebben veel 
tijd en inspanning gestoken in het verbeteren van onze contentstrategie, en met succes hebben 
we een contentkalender geïntroduceerd om onze inspanningen te stroomlijnen. Het afgelopen 
seizoen was een tijd van groei, vernieuwing en enthousiasme voor onze vereniging. 
 
Website 
De Sovicos-website heeft in het seizoen 2022/2023 op alle fronten een indrukwekkende 
prestatie geleverd. Elke maand zagen we een toename in het aantal websitebezoekers in 
vergelijking met het voorgaande jaar. Deze toename is te danken aan onze inzet om tijdig al het 
belangrijke nieuws te publiceren en talloze leuke en interessante nieuwsberichten te delen. We 
hebben ook vooruitgang geboekt in het vullen van de Engelse versie van de website en streven 
naar gelijktijdige publicatie van content in het Engels. Hoewel we soms wat handjes 
tekortkwamen, blijft het onze prioriteit om onze internationale leden te betrekken met 
vertaalde inhoud. 
 
Websitebezoekers 
Het hoogste aantal websitebezoekers ontvingen we in september 2022, namelijk 7.384. Dit 
betekende een aanzienlijke stijging ten opzichte van dezelfde maand het voorgaande jaar 
(5.993). Deze piek hing samen met de oriëntatie van veel studenten en nieuwe leden in 
augustus op de zoektocht naar een volleybalvereniging. De stijging werd versterkt door de vele 
contentitems die we in die maand hebben gedeeld. 
 

 
Figuur 1 website bezoeken per maand 

 
Contentkalender 
Het afgelopen seizoen was een belangrijk moment voor ons team, want we hebben met trots 
onze contentkalender geïntroduceerd. Deze professionaliseringsslag heeft ons geholpen om al 
onze contentitems, evenementen en nieuwsbrieven overzichtelijk op één plek te beheren. Door 
middel van de contentkalender kunnen we precies zien wat er al is gedeeld en wat er nog moet 
komen. Het is een waardevol instrument geworden tijdens onze redactievergaderingen, waar 
we kunnen zien welke content openstaat voor publicatie. 
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Nieuwsbrief 
Onze trouwe leden ontvangen om de zes weken de Sovicos Nieuwsbrief. Hierin verstrekken we 
veel belangrijke informatie vanuit het bestuur en de commissies aan onze leden. Deze 
nieuwsbrief blijft een effectieve manier om onze leden op de hoogte te houden van alle 
ontwikkelingen binnen de vereniging. 
 
Tegelijkertijd zien we ook een daling in de lezersaantallen. Dit hangt grotendeels samen met een 
groter wordende verzendlijst. Doordat oud-leden zich niet uitschrijven, blijven zij de 
Nieuwsbrief ontvangen terwijl ze deze niet openen en lezen. Om die reden kunnen we geen 
betrouwbare grafiek laten zien van de statistieken van het afgelopen seizoen, zoals we vorige 
seizoenen wel hebben gedaan. 
 
Om de statistieken betrouwbaar te maken zullen we, gelijktijdig met een ander project, de 
huidige verzendlijst gaan verwijderen en vervangen door een actuele verzendlijst met iedereen 
die op dit moment lid is van Sovicos. Ook kan er via de website niet meer ingeschreven worden 
voor de Nieuwsbrief. Wie lid wordt van Sovicos, wordt automatisch toegevoegd. Wie zich 
afmeldt, wordt automatisch uitgeschreven. 
 
Tegelijkertijd zal ook het project ‘Verjaardagsmails’ worden uitgerold. Ieder lid ontvangt op zijn 
of haar verjaardag een felicitatiemail met een kleine verrassing.  
 
Social Media 
Het afgelopen seizoen hebben we op onze social media-kanalen een aanzienlijke groei 
doorgemaakt. Hieronder zie je het aantal volgers, waar de grootste groep volgers vandaan komt 
en de leeftijd en gender van de meerderheid van onze volgers.  
 

 
 
Een prestatie waar we trots op zijn, is de toename van 62% in het bereik op Facebook ten 
opzichte van het vorige seizoen. 
 
Visuele verbeterslag 
Onze social media-kanalen hebben een visuele verbeterslag ondergaan, waarbij we nieuwe 
templates hebben geïntroduceerd die herkenbaar zijn als Sovicos. Elementen uit ons logo 
worden nu gebruikt om elke post een eigen Sovicos-uitstraling te geven. Deze verbeteringen zijn 
goed ontvangen, en we zijn van plan dit verder te ontwikkelen in het komende seizoen. 
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Toekomstige focus 
Voor het komende seizoen staan we voor spannende uitdagingen. We willen de kwaliteit van 
onze social media-content verhogen en meer interactie met onze leden creëren. Ons doel is om 
content te delen waar onze leden naar uitkijken en die vragen wegneemt. We zijn ook van plan 
om onze SoviCommunity meer in de schijnwerpers te zetten, met specifieke aandacht voor onze 
gewaardeerde vrijwilligers die ervoor zorgen dat Sovicos blijft draaien. Bovendien zullen we een 
nieuwe beeldbank aanleggen om ervoor te zorgen dat de gedeelde foto's altijd actueel en 
relevant zijn. We zullen vaker reels delen, zoals wedstrijdreels, omdat ze goed worden bekeken 
door ons publiek. We hopen ook onze leden te motiveren om zelf content aan te leveren, in 
samenwerking met het komende SoviScore-vrijwilligerspuntensysteem. 
 
Het afgelopen seizoen was een tijd van groei, innovatie en verbetering voor Sovicos. We 
bedanken al onze leden voor hun betrokkenheid en toewijding, want samen hebben we dit 
bereikt. We kijken uit naar het komende seizoen, waarin we onze ambities zullen verwezenlijken 
en blijven bouwen aan onze sterke en bloeiende volleybalvereniging. 
 

Rianne, Matthijs, Milene
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Financiën 
 
Inleiding 
Het afgelopen jaar hebben we veel stappen gezet op zowel financieel als sportief gebied. Zo 
hebben alle voorbereidingen van het (voorgaande) bestuur voor het plaatsen van de berging 
haar vruchten afgeworpen. Hierdoor heeft de vereniging een duurzame en veilige plek om haar 
beach-materiaal op te bergen. Ook zorgt de plek voor een gezellig samenkomen na de 
beachtraining doordat iedereen naar dit centrale punt trekt en vaak blijft hangen voor nog een 
drankje.  
 
Een andere grote stap was de overgang van onze administratie van Excel naar het geavanceerde 
boekhoudprogramma in Sportlink. Terwijl onze ledenadministratie al in Sportlink zat en hier ook 
de contributies worden beheerd, hebben we nu één uniform systeem. Dit maakt het niet alleen 
efficiënter, maar biedt ook de mogelijkheid om betalingsachterstanden sneller te signaleren en 
aan te pakken. Bovendien kunnen bankafschriften nu moeiteloos worden ingelezen en 
toegewezen aan de juiste grootboekrekeningen. 
  
Hoewel we met grote sprongen voorwaarts gaan, heb ik persoonlijk besloten om mijn taak als 
penningmeester neer te leggen. Het afgelopen jaar was een uitdaging waarbij ik zowel 
professioneel als privé veel heb moeten opofferen. Het penningmeesterschap verdient de volle 
aandacht, en die kan ik momenteel niet bieden. Echter, ik sta klaar om de toekomstige 
penningmeester te ondersteunen en te adviseren in alles wat te maken heeft met de 
verenigingsadministratie. 
  
TOELICHTING BIJ DE BALANS, SEIZOEN 2022-2023 
  
Balans 
  
Vaste activa 
We hebben sinds dit jaar een berging staan bij het beachcourt op de Steenwijklaan. Dit is een 
flinke investering geweest van ongeveer 19.500 euro en is volledig gefinancierd uit eigen 
middelen. We zijn wel een subsidietraject gestart om tot 4.000 euro terug te krijgen. Indien we 
dit ontvangen, zal dit worden gecrediteerd op de aanschafwaarde van de berging. 
De berging wordt lineair afgeschreven in 20 jaar en de bijbehorende inventaris in 5 jaar. 
  
Debiteuren 
Het afgelopen jaar hebben we veel moeite gehad met het bijhouden en aanmanen van de 

debiteuren. Dit is mede veroorzaakt door de transitie van Excel naar Sportlink. Hierdoor moest 

er in het begin nog heel veel handmatig bijgehouden worden en kostte het best veel tijd om 

alles goed over te zetten. 

Kortlopende schulden 
De kortlopende schulden bestaan per einde van het boekjaar uit de te betalen zaalhuur aan HKV 
voor het gedeelte van 2023 en de gemeente Den Haag voor de periode april t/m mei. 
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TOELICHTING BIJ DE STAAT VAN BATEN EN LASTEN, SEIZOEN 2022-2023 

  

INKOMSTEN 

Contributies 
De contributie opbrengsten zijn iets lager uitgevallen dan begroot. 

Donaties 
Zijn fors lager uitgevallen dan begroot. De oorzaak hiervan is niet met zekerheid te zeggen, maar 

de stijgende inflatie van het afgelopen jaar kan een grote rol hebben gespeeld. Uiteraard 

nogmaals onze dank aan alle vrijwilligers voor hun inzet en donaties! 

Sponsoring 
We zijn druk bezig geweest met het sponsorplan, maar hebben nog geen sponsorinkomsten, 
anders dan de sponsorclicks via de Sovicos website, ontvangen voor dit seizoen. Hierdoor is dit 
bedrag veel lager dan begroot. Wel hebben we voor het aankomende seizoen een korting voor 
de vereniging en haar leden kunnen regelen bij Happy Copy voor een termijn van drie jaar. 
  
Baropbrengst 
De baromzet is iets hoger uitgevallen t.o.v. de begroting. Dit is mede te danken aan de inzet van 

onze activiteitencommissie die het afgelopen seizoen veel georganiseerd heeft. 

UITGAVEN 

Vrijwilligersvergoedingen 
Deze zijn lager uitgevallen dan begroot. Als we kijken naar de drie verschillende categorieën van 
vergoedingen (Zaal, beach en kader) hebben we met name aan beachvergoedingen de helft 
minder uitgegeven. Dit komt doordat hier minder trainers voor nodig waren. Verder is er 
minder uitgegeven aan de zaal trainersvergoedingen. 
  
Zaalhuur 
De zaalhuur vanuit zowel de gemeente als HKV is geïndexeerd per 1 januari 2023 met 5,7 
procent. Hierdoor is de zaalhuur hoger uitgevallen. Verder hebben we de reserve zaalhuur 
aangesproken m.b.t. de maandelijkse huur van ons nieuwe beachcourt aan de Steenwijklaan 
van ca. 270 per maand. 
  
Materiaal 
We hebben uitgaven gedaan m.b.t. de elektronica voor de steenwijklaan (laptop, beamer en 
chromecast), de rugtassen voor de vrijwilligers en nieuwe volleyballen. Deze kosten zijn direct 
van de specifiek gereserveerde reserves afgeboekt. Hierdoor hebben we minder uitgegeven dan 
begroot. 
  
Representatiekosten 
Deze kosten vielen hoger uit dan begroot. We hebben hier o.a. truien van besteld voor de jeugd 
TC om beter zichtbaar te zijn. 
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Afschrijvingen 
De afschrijving van de nieuwe berging bij het beachcourt was initieel niet begroot. De berging 
schrijven we af in 20 jaar en de inventaris in 5 jaar waardoor de afschrijving op ongeveer 1.200 
euro per jaar uitkomt. Verder hebben we de palen van het beachcourt opgenomen welke we 
ook in 5 jaar afschrijven. Volgend jaar zal de afschrijving 1.900 euro zijn voor het hele boekjaar. 
  
Evenementen 
Met betrekking tot de evenementen komen we ongeveer uit conform het budget. Verder 
hebben we dit jaar gezorgd voor een mobiel pinapparaat om op evenementen en bij toernooien 
te gebruiken om bijvoorbeeld inschrijfgeld te innen. 
  

RESULTAAT 

De vereniging heeft een verlies gemaakt van 1.754 euro in seizoen 2022 -2023. Het bestuur stelt 
voor dit verlies ten lasten van de algemene reserve te nemen. 
 
Mark Kroon
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Bijlage A Overzicht bestuurs- en commissieleden 2022-2023 
 
Bestuursleden 
Voorzitter – Jan Soer 
Secretaris – Matthijs Schoenmaker 
Penningmeester – Mark Kroon 
Technische zaken – Vincent Lugtenburg 
Verenigingszaken – Rob Strang, vanaf mei Milene van Arendonk 
Jeugdzaken – Lieke Bruggink 
 
Ondersteunend Kader  
Ledenadministratie: Robert Ooijen  
Wedstrijdsecretaris: Nicky Ratsma 
Scheidsrechtercoördinator: Rob Strang 
Inhuurcoördinator: Renata Erkelens 
Vertrouwenspersonen: Yvonne Nieuwmans en Iwan Banens 
 
Commissies 
Technische commissie (TC): Brenda van Laar, Vincent Sikkes, Vincent Lugtenburg en Iris Nabuurs  
Jeugdcommissie (JeugdTC): Natasja Kosten, Firoz Sahangoekhan en Lotte Versluis  
Beachcommissie: Gert Wilgenhof, Karen van der Meer, Floris Spitzen 
Activiteitencommisie: Ilse van Ballegoij, Anouk Mateman, Anouk Vos 
Barcoördinator/-planner: Janneke Vandeursen 
Commissie van beroep: Leandra Dubbink en Theo Aquarius 
Coördinatie Scholentoernooi: Gert Storm en Rachel Kemper 
Redactie: Matthijs Schoenmaker, Leonie Burger, Rianne Haagsma en Milene van Arendonk 
Kascontrolecommissie: Vincent Sikkes en Floris Spitzen 
Massageavonden: Leonie Burger en Rob Strang 
Continuiteitscommissie: Iwan Banens & Renata Erkelens 


